
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stockholm 2009-09-14 

Till miljö- och hälsoskyddsnämnden 

 

 

 

 

 

 

SKRIVELSE ANGÅENDE FJÄRRVÄRME 

 
Enligt Stockholms stads energiplan ska staden verka för att fjärrvärmen byggs 

ut, att förnybara bränslen används och att anslutningsgraden ökar. Genom 

delägarskapet i Fortum Värme har Stockholms stad en möjlighet att påverka 

stockholmarnas energianvändning vad gäller värmeförsörjning i form av 

fjärrvärme och även fjärrkyla. 

 

För att installera fjärrvärme kräver Fortum 70 procents anslutning bland 

fastigheterna i ett område. Det innebär ett problem för många 

miljömedvetna stockholmare som bor i områden där man inte lyckas samla 

minst 70 procent av de boende. Det innebär också att stadens mål om en 

ökad anslutningsgrad riskerar att inte nås fullt ut.  

 

Mot bakgrund av detta, vad kan staden göra för att öka anslutningen till 

fjärrvärme i Stockholm? 

 

 

 

 

Gerd Sjöberg-Granlund (S) 


